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Inhoud  
 
Inleiding 
Door ontwikkelingen op de arbeidsmarkt is het de laatste jaren steeds moeilijker/onmogelijk geworden 
om bepaalde vacatures in te vullen. Voor het team Omgevingszaken is het voor openstaande functies 
ondanks alle mogelijke inspanningen niet mogelijk gebleken deze functies op een adequate wijze 
permanent in te vullen. Dit is een landelijk verschijnsel waarin voorlopig geen verandering lijkt te 
komen. Een goede dienstverlening en taakuitvoering door team Omgevingszaken kunnen hierdoor in 
het geding komen. Het bij Omgevingsdienst Zuid-Holland Zuid (OZHZ) onderbrengen van de taken 
van het team Omgevingszaken kan een oplossing zijn voor dit probleem.  
OZHZ voert deze taken al vele jaren op een vergelijkbare wijze uit voor de gemeenten Dordrecht en 
Alblasserdam.  
 
Kernboodschap 
Het college van burgemeester en wethouders heeft daarom besloten samen met OZHZ te 
onderzoeken of en op welke wijze de taken van het team Omgevingszaken kunnen worden uitgevoerd 
door OZHZ 
 
Consequenties 
De taken van Team Omgevingszaken zullen – bij een positieve uitkomst van deze verkenning - door 
OZHZ worden uitgevoerd. De aanvragen zullen op dezelfde wijze worden ingediend. De behandeling 
van de aanvragen enz. vindt door OZHZ plaats. Medewerkers van OZHZ zullen ook regelmatig vanuit 
het gemeentehuis in Hardinxveld-Giessendam werken. Eerstelijns vragen blijven op de gebruikelijke 
wijze door het KCC afgehandeld. Het college is en blijft het bestuursorgaan dat de beslissingen 
neemt. 
 
Vervolg 
Volgens de planning wordt het onderzoek in het eerste half jaar van 2024 afgesloten en neemt het 
college voor het zomerreces een besluit. Als er wordt besloten de taken van het team 
Omgevingszaken door OZHZ uit te laten voeren dan is het de bedoeling dat dit per 1 januari 2025 in 
werking gaat. De raad zal hierover worden geïnformeerd. 


